

НАШИ АВТОРЫ

Аксенова Анастасия Анатольевна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: aksenovaaf@rambler.ru

Aksenova Anastasia – the graduate student of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia)

Арсланов Рафаэль Амирович – доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: ars_raf@mail.ru

Arslanov Rafael – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Борисов Владимир Алексеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: borisov_val@mail.ru

Borisov Vladimir – Ph.D in History, Associate Professor of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia.

Зверев Василий Васильевич – доктор исторических наук, профессор кафедры истории российской государственности Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации.

E-mail: v.v.zverev@bk.ru

Zverev Vasily – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian Statehood History of Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration (Russia).

Капустина Ольга Владимировна – кандидат исторических наук, руководитель группы оценки пенсионных прав застрахованных лиц Управления Пенсионного фонда РФ, г. Гусь-Хрустальный Владимирской области.

E-mail: olga.kapustina209@yandex.ru

Kapustina Olga – Ph.D in History, Head of the Group of an Assessment of the Pension Rights of the Insured Persons of State Department of Pension Fund of the Russian Federation in the town of Gus-Khrustalny, the Vladimir region.

Климашин Алексей Львович – магистрант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: klimashinaleksei@mail.ru

Klimashin Alexey – Undergraduate Student of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Козьменко Ольга Петровна – доктор педагогических наук, профессор, профессор кафедры музыкального исполнительства Московского государственного гуманитарного университета им. М.А.Шолохова.

E-mail: opkozmenko@gmail.com

Kozmenko Olga – Doctor of Education, Professor, Professor of the Department of Musical performance of Moscow State Humanitarian University n.a. M.A. Sholokhov.

Конькова Оксана Юрьевна – магистр кафедры истории России Российского университета дружбы народов

E-mail: oykonkova@mail.ru

Konkova Oksana – Undergraduate Student of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Кротова Мария Владимировна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории и политологии СПбГЭУ

E-mail: mary_krot@mail.ru

Krotova Maria – Ph.D in History, Associate Professor of the Department of History and Political Science of St.-Petersburg State Economic University.

Немыкина Ирина Николаевна – доктор педагогических наук, профессор, профессор кафедры культурологии и методологии музыкального образования Московского государственного гуманитарного университета им. М.А. Шолохова.

E-mail: inemykina7@gmail.com

Nemykina Irina – Doctor of Education, Professor, Professor of the Department of Cultural Studies and the Methodology of Music Education of Moscow State Humanitarian University n.a. M.A. Sholokhov.

Орешин Сергей Александрович – аспирант кафедры истории России XX–XXI веков Московского государственного университета им. М.В. Ломоносова.

E-mail: Oreshin12345@yandex.ru

Oreshin Sergey – postgraduate of the Department of of the Department of Hisory of Russia of XX–XXIth Century of Lomonosov Moscow State University (Russia).

Ренев Евгений Геннадьевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры социологии, психологии и культурологии Ижевского государственного технического университета.

E-mail: egr@idz.ru

Renev Evgenij – Ph.D. in History, Associate Professor of the Department of Sociology, Psychology and Culture Studies of Izhevsk State Technical University (Russia).

Сабенникова Ирина Вячеславовна – доктор исторических наук, заведующая сектором использования архивных документов ВНИИДАД.

E-mail: sabennikova@mail.ru

Sabennikova Irina – Doctor of Historical Sciences, Head of the Department of Archival Documents of Russian Institute of Documents and Historical Records Research (VNIIDAD).

Сидорова Инна Николаевна – кандидат филологических наук, доцент кафедры истории и социально-экономических дисциплин Российского университета дружбы народов.

E-mail: INSidorova@rambler.ru

Sidorova Inna – Ph.D. in Philology, Associate Professor of the Department of History and Socio-Economic Subjects of Peoples' Friendship University of Russia.

Терешина Ольга Викторовна – кандидат исторических наук, доцент кафедры социологии социальной сферы Российского государственного социального университета.

E-mail: starushkja@rambler.ru

Tereshina Olga – Ph.D. in History, Associate Professor of the Department of Sociology of the Social Sphere of the Russian State Social University (Russia).

Чернов Александр Владимирович – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: alexche1989@yandex.ru

Chernov Alexandr – postgraduate of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).